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Írásbeli kérdé s

az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§(2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenn i

Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterne k

„Már teljesen letettek a mezőgazdasági szövetkezeti üzletrészek

	

állam általi
visszavásárlásának folytatásáról?”

	

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a kormány
tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

A mezőgazdasági szövetkezeti üzletrészek állam általi visszavásárlásának folytatását töb b
éven keresztül ígértük .
Legutóbb az fogalmazódott meg, hogy csak kárpótlás jelleggel kerülhet erre sor é s
kialakítottak egyfajta sorrendet is, ahol a már megszűnt mezőgazdasági szövetkezetek
üzletrészeinek megvásárlása került az els ő helyre .
A finanszírozás feltételeként a már megvásárolt szövetkezeti üzletrészek értékesítéséb ő l
származó bevételt jelölték meg .
Azóta a visszavásárlásról semmi hír sincs, most sem szerepel erre utalás a 2008 . évi
költségvetési tervben .
Várható a visszavásárlás folytatása ?

Amikor a visszavásárlásról törvény született az Orbán-kormány idején az Alkotmánybíróság
is foglalkozott az üggyel és átfogó, minden érintettre kiterjedő visszavásárlást tartott
szükségesnek . Van-e ebből adódóan kötelezettség a visszavásárlás folytatására?

Tisztelettel várom válaszát!

Farkas Imre
országgyűlési képviselő

Budapest, 2007 . november 21 .
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